
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 25.09.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowna Pani Bożena Kus  

Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Gliwicach 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: wynajmu lokali mieszkalnych.  

 

Szanowna Pani Dyrektor,  

 

zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytanie, czy osoba która wynajmuje pokój, 

posiadając jednocześnie umowę najmu pokoju na czas określony, w świetle obowiązujących 

rozwiązań prawnych oraz przyjętej/obowiązującej w Gliwicach praktyki ma zaspokojone 

potrzeby mieszkaniowe czy też nie? 

Proszę również o odpowiedź na pytanie, czy osoba/osoby znajdujące się w sytuacji 

opisanej powyżej mogą starać się o wynajem lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących 

własność Miasta Gliwice oddanych do użytkowania po dniu 30.06.2019 r. zgodnie z uchwałą 

nr IV/69/2019 Rady Miasta Gliwice z dnia 28.03.2019 r.? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 

 


